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Burgemeestersbericht: Vaccinatielocatie in Emmen 

Van: 
Verzonden: 
Aan: 

Onderwerp: 

Beste raads- en commissieleden, 

Via dezemail wil ik u informeren dat er naast Assen, ook in Emmen een locatie komt waar op korte termijn COVID 
vaccinaties gegeven gaan worden. 
Ook in Hoogeveen wordt een locatie gezocht. 
Dit past in de lijn van de GGD om - zodra het mogelijk is - zoveel mogelijk dichtbij inwoners te gaan vaccineren. 
Voor de inwoners van onze regio scheelt dit reistijd en eventueel regelen van vervoer. 
We zijn gezamenlijk met de GGD op zoek naar een centrale locatie in onze gemeente, die voldoet aan de eisen van 
veel ruimte en parkeergelegenheid. 
Het is de bedoeling dat deze rand half februari operationeel is. 
De locatie zal door de GGD voor langere tijd worden gebruikt, in ieder geval tot eind van het jaar. 

Zodra de locatie bekend is, zal ik die met u delen. Ook zullen we eventuele omwonenden informeren. 

Met vriendelijke groet, 

Eric van Oosterhout 
Burgemeester 


